



## Partner information Hamburg on Tour

Company	Netzwerk Musik von den Elbinseln	Netzwerk Musik von den Elbinseln
<b>Profile</b>	<p>Kein gewöhnliches Festival! 48h Wilhelmsburg ist ein 3 Tägiges Musikfestival welches zum 7. Mal stattfindet (10.-12.6.). Hier trifft sich der Stadtteil vor, auf und hinter der Bühne. Die Konzerte sind so divers wie die Akteure. An Orten des Alltags spielen Musiker*innen jeder Kultur, Genre, Alter und Professionalisierung vor ihrer Nachbarschaft. Sie alle leben, arbeiten oder proben auf den Elbinseln (Veddel und Wilhelmsburg). In diesem Jahr an 63 Orten mit insgesamt 148 Veranstaltungen. Das Ziel ist es den Hamburger Stadtteil gemeinsam zu gestalten und zu bewegen. Eine Veranstaltung von Menschen aus dem Viertel für das Viertel. Wir nennen das musikalische Community Building.</p>	<p>No common festival! 48h Wilhelmsburg is a 3day music festival which takes place for the 7th time in 2016 (10.-12.6.). People from the neighbourhood meet on, behind and in front of the stage. Concerts are as diverse as actors. In all-day-life-locations local musicians of every culture, genre, age and level of experience play for their neighbourhood. This year on 63 locations there are 148 activities with musicians from the Elbinseln (from the Hamburg districts: Veddel and Wilhelmsburg) who are living, working and practicing in these districts. The programme is coorganised in monthly planning sessions that are open for everyone. The target is to create and improve the district together. An event from the habitants of the districts for the district. We call it community building through music!</p>
<b>Contact on the spot</b>	Katja Scheer	Katja Scheer
<b>Action in Gothenburg</b>	Einbindung von zwei Bands die am Festival teilgenommen haben. „A singer must lie“ und „Valentine and the true believers“	We bring two bands „A singer must lie“ und „Valentine and the true believers“ to Gothenburg. They will perform on the Gustaf Adolfs Torg.
<b>Contact on the spot</b>	<p>Katja Scheer, Projektleitung (Mobile: 0151.42356891, E-Mail <a href="mailto:katjascheer@buewi.de">katjascheer@buewi.de</a>)</p> <p>Steph Klinkenberg, Kommunikation (mobil: 0178 518 1099) <a href="mailto:office@klinkenberg.com">office@klinkenberg.com</a></p>	<p>Katja Scheer, Projektleitung (Mobile: 0151.42356891, E-Mail <a href="mailto:katjascheer@buewi.de">katjascheer@buewi.de</a>)</p> <p>Steph Klinkenberg, Kommunikation (mobil: 0178 518 1099) <a href="mailto:office@klinkenberg.com">office@klinkenberg.com</a></p>

**Contact for  
the media**

Katja Scheer (s.o.)

Katja Scheer (see above)

**Webside /  
Social  
Media**

<http://musikvondenelbinseln.de/48h>  
<https://www.facebook.com/MusikvondenElbinseln/>  
#48hWilhelmsburg2016

<http://musikvondenelbinseln.de/48h>  
<https://www.facebook.com/MusikvondenElbinseln/>  
#48hWilhelmsburg2016